
Wlocfawek 28.05.2024

Jarostaw Chmielewski

Radny Rady Miasta

Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta

Nasze Wloclawskie osiedla borykajq siq z brakiem wolnych miejsc parkingowych a

samochod6w przybywa. Proszq Pana Prezydenta o podjqcie skutecznych dzialari we wsp6tpracy ze

sp6ldzielniami mieszkaniowymi celem zwiqkszenia miejsc parkingowych. Gdy kandydowalem na

urzqd Prezydenta miasta w 2018 roku to odwidziatem kaidego z Prezes6w SM na naszym terenie i

wtedy wyra2ali oni chqi wsp6fpracy w tej materii. Niestety poprzednia ekipa rzqdca miastem nie

widziata takiej potrzeby, wiqc prosze Pana o zainteresowanie i dziafanie.
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